
 Protokoll 
 Trummenäs     Vägars     Samfällighetsförening 
 2022-10-24 

 §1     Ordf     öppnade     mötet     och     godkännande     av     dagordning 
 §2     Föregående     protokoll     delgavs     och     godkändes 
 §3     Breddning     av     Trummenäsvägens      asfaltskant     är     ute     på     anbud. 
 §4     Överklagandet     på     Kristoffers     mark     är     nu     godkänt.     Asfaltering     av     Åkes     väg     kommer     att 
 ske     innan     vintern. 
 §5     Kassören     medd     att     ekonomin     är     god.     På     kontot     finns     1milj     350000     kronor.     Kassören     har 
 flyttat     medel     till     räntebärande     konto     so     ger     1.75%. 
 §6     Skrivelse     från     en     fastighetsägare     som     trillat     omkull     utanför     Kristoffer     i     ett     asfaltshål.     Han 
 vill     ha     ersättning     för     skadad     telefon.     Beslöt     att     inte     tillmötesgå     denna     begäran. 
 §7     Ordf     försöker     att     få     till     ett     möte     m     kommunen     ang     belysning     och     vår     vägsamfällighet. 
 Utbildning     ev     via     digitalt     kommer     att     efterhöras     av     ordf. 
 Ett     extra     möte     med     Peter     Hansson     kommer     att     ske     innan     vintern. 
 Nästa     möte     den     28     november     kl     17.30. 
 §8     Ordf     avslutade     mötet. 

 Vid     protokollet 
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